
ZAPISNIK SASTANKA UPRAVNOG ODBORA KINO’ KLUBA ZAGREB

Sastanak <je održan 2J.ožujka 1959 u prostorijama kino kluba. 
/

Sastanku su prisustvovali :
1 .Pansini dr. Mihovil 6.Hripko Ivica

G<C 2.Oreščanin Miloš j 7.Hoholač Vladimir
2 5.Hajdler Zlatko 4 Š.Kobija Tomo
^4.Petek Vladimir ? 9»Smrček Ljerka

5 .Durman dr. Teodor
Sastanku nisu prisustvovali:

1 .Vranican Zlatko
2 .'Kučić Milivoj

Drug Oreščanin predlaže slijedeći dnevni red:
1. Konstituiranje novoizabranog odbora
2. Održavanje tečajeva
5» Dugovi 

Slučaj sa "Zora filmom"
5. Razno

1 .-Novoizabrani predjednik kluba,drug Oreščanin naglasio je, da n 
nije važno tko je predsjednik,nego da će uspjeh budućeg rada 
zavisiti o zajedničkom dobro organiziranom radu,odnosno o zala 
ganju svakog pojedinog člana.Za tajnika kluba predlaže dr. Durr 
mana.
Dr. Durman je u svome izlaganju nabrojio različite dužnosti koje 
obavlja i zbog kojih ne može primiti dužnost tajnika.Naglašava 
da bi na tu dužnost prebalo postaviti nekog mladjeg,pa predlaže 
Hajdler Zlatka.
Hajdler Zlatko navodi da nema dosta iskustva,pa bi se moglo do
goditi da ne zadovolji.
Nakon kraće diskusije nekolicine članova, dužnost tajnika kluba 
preuzima drug Hajdler Zlatko.
Dr. Pansini predlaže da dužnost podpredsjednika kluba preuzme 
dr. Durman, to je nakon kraće diskusije usvojeno.
Biblioteku kluba preuzima drugarica Smrček Ljerka.
Kobija Tomo podvlači da bi biblioteku prebalo dopuniti.
Koto-teku će voditi Hripko Ivica.
U daljnjem izlaganju naglašeno je da bi trebalo nacgkasiti zatra-
žiti od rduga Sudovića popis inventara,kojeg treba pregledati 
i eventualno nadopuniti.
Dužnost referenta za inventar preuzet će drug Petek Vladimir 
Prema zaključku odbora potrebno je učiniti slijedeće:

a) uve.sti knjigu inventara sa oznakom u kakvom se stanpu
-nalazi pojedini inventarski predmet
voditi Evidenciju kretanja posudbenog inventara(kamera h)
reflektora,rasvjete i t.d.)

c) odgovornost -ga—ispravnost inventarshih predmeta « brig 
za-njihovo osposobljavanje snosi drug Petek.

Filmoteku preuzima drug Hoholač Vladimir.
Kod filmoteke potrebno je:

a) uspostaviti evidenciju klubskih filmova
b) uspostaviti evidenciju posudjivanja filmova
c) organizirati spremanje i čuvanje negativa sa popm®fcw» 
d) organizirati spremanje i čuvanje magnetofonskih vrpci 
e) preuzimati materijale za razvijanje i ostalu obradu

f i Ima. (
f) voditi računa da su svi filmovi uvijek spremni za pri 

kazivanje.



Dužnost ekonoma preuzima takodjer drug Hoholač
U dužnost ekonoma ulazi:

— a)vodjenje priručnog skladišnika materijala 
b)vodjenje evidencije foto-materijala 
c)vodjenje evidencije ostalog potrošnog

materijala(kancelarijski i t.d.)
Nakon kraćeg razgovora iskristaliziralo se mišljenje da bi bilo po 
potrebno da se osredi ljude koji bi u ime upravnog odbora vodili 
politiku snimanja čitavog kluba.Usvojen je prijedlog druga Oreš- 
čanina da tu dužnost preuzme dr. Pansini i Kobija Tomo.
Oni će u ime kluba vršiti slujedeće dužnosti:

a) producenta filmova
b) referenta za zvanja

Ukazala se potreba da svako područje ima svoj pravilnik rada.Prijed 
log pravilnoka diti će rukovodilac svakog pojedinog sektora na idu 
ćem saštanku.

2. TEČAJEVI
Drug Oreščanin naglašava da je potrebno prirediti sve za iduće tečajev 
jeve,našto doktor Pansini nadovezuje da će on idući put donjeti 
slijedeće:

a) pravilnik za rad tečajeva
b) plan i program rada tečajeva
c) škrip ta

Dr.Pansisi misli da bi predavači na tečajevima trebali biti amateri 
a ne profesionalci i nabraja nekoliko imena amatera za koje smatra 
da su potpuno sposobni da svoje znanje prenose na druge.

5 .DUGOVI
Pitanje blagajnika ostaje otvoreno.Za sada dužnost blagajnika vrši 
drug Oreščanin,koji u svojem daljnjem izlaganju upoznaje upravni 
odbor sa materijalnim stanjem kluba.Dugovi kluba su vrlo veliki, 
a novac sa kojim klub raspolaže jedva će ih pokriti.Madjutim ima film 
filmova koji su započeti a nema novaca za njihovo završavanje.Duž
nost novog odbora je da utjeha dugove ad vjerovnika.Nakon kraće duskui 
kusije došlo se do zaključka da totreba učiniti pismenim putem.
Za pozajmice od Gradskog odbora NT, tražit će se otpis,jer je veliki 
dio toga novca utrošen na adaptaciju prostorija.
Izdaci koji će se vršiti morat će biti odobravani od uprave kluba, 
a manje izdatke odobrit će predsjednik kluba.
To se ima vršiti točno prema pravilniku Narodne Tehnike

4 .SLUČAJ SA "ZORA FILMOM"
Drug Oreščanin upoznaje upravni odbor sa slučajem "Zora filma" i 
prekidom ugovora.Preuzima na sebe obavezu da taj slučaj razmotri 
sa drugom Sudovićem,Jeliničem i Smetkom
Nakon toga izvjestit će upravni odbor o rezultatima razgovora.

5. RAZNO
Nakon kraćeg razgovora odlučeno je da se nabave bravice za ormare 
gde će se smjestiti biblioteka,filmoteka, trofeji i propagandni 
materijal.Bravice će se nabaviti i za pisaći stol.Potrebne su četi 
ri brave.
Za police u ormarima pobrinut će se drugovi Hoholač i Hajdler.



3.

Fotr ono je poslati pretplatu za "Pila danas ” i "Foto-kino 
reviju**.
Dru; Oreščanin upoznaje odbor sa problemom laboratorij a.Svaka kup 
ka stoji oko 6000 dinara.Drug Oreščanin preuzima nasebe da i tu 
stvar pokuša riješiti sa "Zora filmom”.

Idući sastanak održat će se u ponedjeljak 5o.HI. 1959.u 17 sati.

Iz gore navedenog proizlaze slijedeći zaključci:
Dužnosti članova upravno odbora su:

Oreščanin Miloš............predsjednik
Đurman dr.Teodor......... podpredsjednik
Hajdler Zlatko............tajnik
Pansini dr.MihoviL...producent i referent za zvanja
Kobi ja Tomo. ................ ,, ,,, ,,
Petek Vladimir................preuzima inventar
Hoholač Vladimir............preuzima filmoteku i ekonomat
Hripko Ivica..................... preuzima foto-teku
Smrček Ljerka........preuzima biblioteku.

2. Za idući sastanak svaki rukovodilac će prirediti prijedlog 
pr vilnika sa svoj sektor.

5. Svaki rukovodilac uspostavit će administraciju za svoje područj 
i redovno je voditi.

4, Drugovi Oreščenin,Hoholač i Hajdler pobrinut će se za uredjenje 
ormara i brava.

5. Drug Oreščanin će riješiti spor sa ”Zora filmom’* i prgblem 
laboratorija

5. Dr. Pansini predložit će plan i program za tečajeve.
7. Drug Petek će zatražiti popis inventara od druga Suđovića.
8. Svaki član uprave razmislit će i predložit na sastanku eventual 

ne nove dužnosti koje bi doprinijele dobrom radu kluba

Zapisničar:


